
Zápisnica 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa  23.februára 2023 

_________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní:  

 

Podľa priloženej  prezenčnej  listiny 

 

R o k o v a n i e : 

 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 1 

zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor konštatoval, 

že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 

rokovania bol navrhnutý nasledovne: 

 
1) Otvorenie a schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3) Interpelácie poslancov 

4) Vyhodnotenie  námetov podaných komisiami MZ  

predkladá: zástupca primátora mesta  

a) Voľba  nového člena Komisie ochrany verejného poriadku a dopravy 

5) Návrh na úpravu rozpočtu mesta na rok 2023 

predkladá: vedúca referátu ekonomiky 

6) Správa o činnosti MsP za IV. štvrťrok 2022 

predkladá:  náčelník MsP 

7) Výsledky  inventarizácie  majetku mesta k 31.12.2022, Správa o stave pohľadávok mesta 

k 31.12.2022 

predkladá: vedúci odd. EaMM 

8) Majetkovoprávne záležitosti mesta 

predkladá: vedúci   odd. EaMM 

a) Ing. Marcel Mojzeš, Fiľakovo - žiadosť o odkúpenie časti mestského pozemku 

9) Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Fiľakovo č. 1/2023 o výške príspevku na  

       čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej  

        pôsobnosti mesta Fiľakovo 

predkladá: vedúci odd. školstva, kultúry a športu 

10) Správy predkladané hlavnou kontrolórkou mesta 

predkladá: hlavná kontrolórka mesta  

a) Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 

b) Správa o výsledku kontroly aktuálnosti VZN 

c) Správa o kontrole plnenia uznesení MZ 

11) Aktuálne záležitosti mesta 

a) Žiadosť o schválenie osobitnej prevádzkovej doby 
12) Diskusia  

13) Záver 

 

Poslanci MZ zaň hlasovali nasledovne: 

Prítomní: 8, Á: 8, N:0, Zdr. sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér,  Csilla Gallová, Erik Kelemen,  Bc. Csaba Nagy, 

Dávid Szvorák, PaedDr. Tímea Tankina Tóth,   Mgr. Teréz Zupko 



NIE : 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Pán primátor  za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania navrhol nasledovných 

poslancov MZ: 

 

Zoltán Anderko a 

Mgr. Teréz Zupko. 

 

Za členov návrhovej/volebnej komisie  primátor  mesta navrhol nasledovných  poslancov MZ: 

Ing. Ladislav Fehér - predseda 

Bc. Nagy, PaedDr. Tankina Tóth – členovia  

Poslanci overovateľov a zloženie NK  hlasovaním schválili nasledovne: 

Prítomní: 8, Á: 8, N:0, Zdr. sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér,  Csilla Gallová, Erik Kelemen,  Bc. Csaba Nagy, 

Dávid Szvorák, PaedDr. Tímea Tankina Tóth,   Mgr. Teréz Zupko 

 

 

K bodu č. 3) Interpelácie  poslancov  

 

Mgr. Zupko – tento  mesiac má Nezábudka  n. o. 15 rokov. Plánuje mesto toto výročie nejako 

osláviť?  

p. primátor – inštitúcie si takéto oslavy  pripravujú vo vlastnej réžii. Určite  na to nezabudneme.  

Mgr. Rusnáková – nezabudli sme na to, plánujem   napísať článok do novín a tiež   sa dohodnem  

s pani Cíferovou na  relácii do TV Locall.  

 

Ing. Fehér – v akom stave  je  objednávka na  hlasovacie zariadenie? 

p. primátor -  ak  všetko pôjde  hladko, tak  by malo byť na  ďalšie zasadnutie namontované. 

 

p. Anderko -  rád by som poprosil riaditeľa VPS o úpravu  cesty, ktorá viedla k budove bývalej 

Lesnej správy. Komunikácia je vo veľmi zlom stave. 

p. primátor -  ak sa jedná o verejné priestranstvo tak to vieme upraviť. 

 

Pán  primátor  ešte informoval poslancov, že na  základe interpelácií z minulého zasadnutia MZ 

boli do telocvične FTC  na štadióne dokúpené  koše na  basketbal a sieťka na volejbal.  Bohužiaľ 

koše už bolo potrebné aj  opravovať, lebo sa  poškodili konštrukcie.  

 

K bodu č.4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

 

Materiál na zasadnutie  MZ predložila  prednostka MsÚ, PhDr. Andrea Mágyelová, 

nakoľko  zástupca primátora mesta je na  PN. 

Materiál bol spracovaný písomne a tvorí prílohu  dnešnej zápisnice.  

 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne: 

Prítomní: 8, Á: 8, N:0, Zdr. sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér,  Csilla Gallová, Erik Kelemen,  Bc. Csaba Nagy, 

Dávid Szvorák, PaedDr. Tímea Tankina Tóth,   Mgr. Teréz Zupko 



 

a) Voľba  nového člena Komisie ochrany verejného poriadku a dopravy 

Písomne spracovaný materiál do MZ predložila  prednostka MsÚ, PhDr. Andrea Mágyelová.  

Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania.  

Poslanci  MZ počas  prestávky tajne hlasovali o novom členovi KOVP a následne na to  volebná 

komisia  vyhodnotila  odovzdané hlasovacie lístky. Výsledky hlasovania sú uvedené v uznesení 

z dnešného zasadnutia. 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne: 

Prítomní: 8, Á: 8, N:0, Zdr. sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér,  Csilla Gallová, Erik Kelemen,  Bc. Csaba Nagy, 

Dávid Szvorák, PaedDr. Tímea Tankina Tóth,   Mgr. Teréz Zupko 

 

 

K bodu č. 5) Návrh na úpravu rozpočtu mesta na rok 2023 

 

        Písomne  spracovaný návrh do MZ predložila vedúca referátu ekonomiky, Bc. Erika  

Szabová. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania MZ. Poslanci k nemu nemali žiadne 

pripomienky.  

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne: 

Prítomní: 8, Á: 8, N:0, Zdr. sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér,  Csilla Gallová, Erik Kelemen,  Bc. Csaba Nagy, 

Dávid Szvorák, PaedDr. Tímea Tankina Tóth,   Mgr. Teréz Zupko 

 

 

 K bodu č. 6) Správa  o činnosti MsP za IV. Q 2022 

 

Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil náčelník MsP, Mgr. Gabriel Benčik. 

Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  

Ing. Fehér – kto  necháva pootvárané smetné nádoby po celom meste? 

Mgr. Benčik -  dozrieme na to, nevedeli sme o tom.  

 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne: 

Prítomní: 8, Á: 8, N:0, Zdr. sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér,  Csilla Gallová, Erik Kelemen,  Bc. Csaba Nagy, 

Dávid Szvorák, PaedDr. Tímea Tankina Tóth,   Mgr. Teréz Zupko 

 

 

 

K bodu č. 6) Výsledky  inventarizácie  majetku mesta k 31.12.2022 

 

       Správa o stave pohľadávok mesta k 31.12.2022 

 

 Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku 

mesta, Ing. Zoltán Varga. Poslanci nemali k predloženým správam žiadne  návrhy ani 

pripomienky. 

 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne: 



Uznesenie  č.7/2023:  

Prítomní: 8, Á: 8, N:0, Zdr. sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér,  Csilla Gallová, Erik Kelemen,  Bc. Csaba Nagy, 

Dávid Szvorák, PaedDr. Tímea Tankina Tóth,   Mgr. Teréz Zupko 

 

 

Uznesenie  č.8/2023:  

Prítomní: 8, Á: 8, N:0, Zdr. sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér,  Csilla Gallová, Erik Kelemen,  Bc. Csaba Nagy, 

Dávid Szvorák, PaedDr. Tímea Tankina Tóth,   Mgr. Teréz Zupko 

 

Uznesenie  č.9/2023:  

Prítomní: 8, Á: 8, N:0, Zdr. sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér,  Csilla Gallová, Erik Kelemen,  Bc. Csaba Nagy, 

Dávid Szvorák, PaedDr. Tímea Tankina Tóth,   Mgr. Teréz Zupko 

 

Uznesenie  č.10/2023:  

Prítomní: 8, Á: 8, N:0, Zdr. sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér,  Csilla Gallová, Erik Kelemen,  Bc. Csaba Nagy, 

Dávid Szvorák, PaedDr. Tímea Tankina Tóth,   Mgr. Teréz Zupko 

 

K bodu č. 8) Majetkovoprávne záležitosti 

 

 Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku 

mesta, Ing. Zoltán Varga. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. 

 
a)  Ing. Marcel Mojzeš, Fiľakovo - žiadosť o odkúpenie časti mestského pozemku 

 

Komisie pri  MZ vo Fiľakove  súhlasia s predloženým návrhom. 

Hlasovanie za uznesenie č. 11/2023: 

Prítomní: 8, Á: 8, N:0, Zdr. sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér,  Csilla Gallová, Erik Kelemen,  Bc. Csaba Nagy, 

Dávid Szvorák, PaedDr. Tímea Tankina Tóth,   Mgr. Teréz Zupko 

 

 

K bodu č. 9) Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Fiľakovo č. 1/2023 o výške príspevku  

                      na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v  

                      zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Fiľakovo 

 

Písomne  spracovaný návrh do MZ predložil vedúci oddelenia školstva, kultúry a športu, 

PhDr. Zoran Ardamica. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania MZ. Poslanci k nemu 

nemali žiadne pripomienky.  

Pani prednostka informovala poslancov, že od 1.5.2023 sa mení zasa legislatíva a toto VZN  

bude na aprílovom MZ zasa upravené 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne: 



Prítomní: 8, Á: 8, N:0, Zdr. sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér,  Csilla Gallová, Erik Kelemen,  Bc. Csaba Nagy, 

Dávid Szvorák, PaedDr. Tímea Tankina Tóth,   Mgr. Teréz Zupko 

 
K bodu č. 10) Správy predkladané  hlavnou kontrolórkou mesta 

 

Písomne  spracované správy  do MZ predložila  hlavná kontrolórka mesta, Ing. Judita 

Mihályová. Tvoria súčasť zápisnice z dnešného rokovania. Poslanci MZ  k nim nemali žiadne 

návrhy ani  pripomienky 
a) Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 

b) Správa o výsledku kontroly aktuálnosti VZN 

c) Správa o kontrole plnenia uznesení MZ 

Pani prednostka  v rámci toho bodu informovala, že  sa plánuje vypracovať   postup pri  

predkladaní a pripomienkovaní VZN. 

Poslanci  k tomuto  bodu hlasovali nasledovne :  

Prítomní: 8, Á: 8, N:0, Zdr. sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér,  Csilla Gallová, Erik Kelemen,  Bc. Csaba Nagy, 

Dávid Szvorák, PaedDr. Tímea Tankina Tóth,   Mgr. Teréz Zupko 

 

K bodu č. 11) Aktuálne záležitosti mesta 

 

a) Žiadosť o schválenie osobitnej prevádzkovej doby 
V rámci tohto bodu prednostka MsÚ informovala poslancov MZ  o výsledkoch  rokovaní  

k tejto veci v jednotlivých komisiách  MZ. De facto ani jedna z nich  neschválila predloženú 

žiadosť. Nebola  splnená podmienka, že  aspoň jedna z komisií musí súhlasiť  s predloženou 

žiadosťou.  Obe navrhli úpravu otváracieho času na  1.00 hod. Z tohto dôvodu  sa na dnešnom 

zasadnutí v uvedenej veci nebude hlasovať.   

V prípade schválenia  osobitnej  prevádzkovej doby je potrebné  žiadateľovi predložiť novú 

žiadosť.  

 

K bodu č. 12 ) Diskusia 

 

V rámci tohto bodu primátor mesta   oboznámil poslancov s nasledovnými aktuálnymi 

záležitosťami:  

- Minulý týždeň  návšteva Svetovej banky a Európskej komisie  k projektom cez  

Iniciatívu Catching  up  Regions – ukázali sme im ťažkosti, s ktorými sa boríme.  

- MOPS- ukončenie je  30.06.2023  a zatiaľ nie je kontinuita. Doteraz sme  boli 

schopní zafinancovať prechodné obdobie, ale v tomto roku z dôvodu nárastu 

cien energií a ďalších nepredpokladaných výdavkov   to  už nevieme. Budú nám 

tieto pracovné sily chýbať, je to  10 príslušníkov MOPS. 

- Začala sa výstavba výrobnej haly v areály bývalého Kovosmaltu. 

- Neschválili nám projekt cez IROP  na  klimatizáciu MsKS -  pripravujeme 

odvolanie. 

 

K bodu č. 13) Záver 

 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom  MZ  za účasť a zasadnutie  mestského  

zastupiteľstva  ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 



 

 

 

 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 

PhDr. Andrea  Mágyelová                                                           Mgr. Attila  Agócs, PhD. 

  

 

I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 

Zoltán Anderko                                                                           Mgr. Teréz Zupko 

 

Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 

 

 

 


